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Spørgsmål nr. S 1689 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til:  

Dato: 1. juli 2021 

Stillet af: Dennis Flydtkjær (DF)  

Er ministeren enig i, at det skaber utryghed for boligejerne, når en del først 

får deres nye ejendomsvurderinger efter de nye beskatningsregler er trådt i 

kraft, og at det er vigtigt, at boligejerne har tryghed om deres fremtidige 

beskatning, ved at de i god tid inden beskatningstidspunktet i 2024 har deres 

nye vurderinger?   

(Spm. nr. S 1689). 

Begrundelse 

Der henvises til ministerens svar på SAU alm. del nr. 41 fra den 25. oktober 

2019, hvor ministeren om grunden til, at boligbeskatningsreglerne udskydes 

til 2024 svarer følgende: »Dermed ville boligejerne få mulighed for at sætte 

sig ind i de nye vurderinger, inden de nye boligskatteregler ville træde i kraft. 

Udskydelsen af implementeringen af de nye boligskatteregler til 2024 

betyder, at boligejerne som forudsat i boligskatteforliget får god tid til at sætte 

sig ind i deres nye vurdering, før de nye boligskatteregler træder i kraft.« 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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